
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXVII/07

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu 8 listopada  2007 roku

O B E C N I   

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  20

Skład Rady Miejskiej

Czesław Badura  obecny
Zofia Bazańska- obecna
Krystian Dąbrowski- obecny
Krzysztof Francikowski- nieobecny
Ireneusz Gawroński-obecny
Janusz Gątkiewicz- obecny
Mirosław Kędzierski-obecny
Marian Kita-obecny
Wiesław Konderak-obecny
Teresa Kosmala-obecna
Andrzej Mentel-obecny
Jolanta Moćko-obecna
Marcin Musiał-obecny
Władysław Oczkowicz- obecny
Dominik Penar- obecny
Marek Rajca- obecny
Grażyna Strączek-obecna
Andrzej Świątek-obecny
Sławomir Święch- obecny
Hanna Szotowska- obecna
Danuta Walczak- obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz  Miasta-  Marek  Mrozowski,  Zastępca  Burmistrza  –  Anna  Ślagórska,  Skarbnik  Miasta  – 
Urszula Polak - Wałek, Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, Dyrektor ZIK -Robert Szczupider, Prezes ZIK 
Sp.z  o.o.-Aleksandra  Domańska-Suszek,  Członkowie  Rady  Nadzorczej-  Elżbieta  Sikora-Postel, 
Joanna Kałużna, Dorota Bąk, Księgowa Zik Sp. Z o.o.- Bogusława Przybylak, Henryk Postel -dyrektor 
GPW 



Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram XXVII Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust. 3 ustawy 
o samorządzie gminnym.

- Powitała wszystkich przybyłych.
- Stwierdzam, że zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad sesji?, nie widzę, stwierdzam , że 
porządek obrad został przez Radę przyjęty.

Rada Miejska przyjęła następujący porządek sesji:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

- zatwierdzenia taryf za dostarczaną wodę i odprowadzanie ścieków.
- zmiany statutu Zakładu Budżetowego ZIK.

       4.  Zamknięcie obrad Sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za dostarczaną wodę i 
odprowadzanie ścieków.

− Proszę pana Burmistrza o wprowadzenie.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

− Po  różnych  konsultacjach  pozwoliłem  sobie  zaproponować  państwu  autopoprawkę,  w 
której, proponujemy pozostawienie ceny wody na poziomie 3,79 zł netto za m3.

− Ponieważ został powołany Spółka, to zasada jest taka, że taryfy przygotowuje Burmistrz. 
Taryfy przygotowane są na podstawie danych z ZIK.  Proszę państwa o przyjęcie tych 
taryf. 



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram dyskusję. 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Teresa  Kosmala- Radna
Marek Mrozowski- Burmistrz Miasta
Andrzej Świątek- Radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Zamykam dyskusję.
− Przechodzimy  do  przegłosowania  projektu  uchwały  w  spawie  zatwierdzenia  taryf  za 

dostarczaną  wodę  i  odprowadzanie  ścieków.  (Odczytuje  treść  projektu  uchwały  z 
autopoprawką).

GŁOSOWANIE

16 głosów za
3 głosów przeciw
1 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził,  że  uchwała Nr XXVII/281/2007 w sprawie  zatwierdzenia taryf  za 
dostarczaną wodę i odprowadzanie ścieków została przez Radę podjęta.

Mirosław Kędzierski                     -                             Radny Rady Miejskiej  

− Uważam, że powinno to być głosowanie imienne.

Andrzej Świątek                            -                             Rady Rady Miejskiej  

- Proszę o reasumpcję głosowania ponieważ uważam, iż zostaliśmy wprowadzeni w błąd.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Nie ma podstaw do reasumpcji głosowania.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Zakładu Inżynierii 
Komunalnej.

− Proszę pana burmistrza o wprowadzenie.



Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- W związku  z  tym,  że  Zakład Budżetowy ZIK  przestaje  prowadzić  działalność w zakresie 
dostarczania wody i odbioru ścieków i żeby nie było takiej sytuacji, że dwa zakłady prowadzą 
taką działalność to ze Statutu ZIK należy tą działalność wykreślić. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Czy są jakieś pytania?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Teresa Kosmala- Radna
Marek Mrozowski- Burmistrz
Danuta Walczak- Radna
Sławomir Święch- Radny
Marian Kita- Radny
Władysław Oczkowicz- Radny
Andrzej Świątek- Radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Jeśli nie ma więcej uwag to przechodzimy do przegłosowania projektu uchwały w sprawie 
zmiany statutu Zakładu Inżynierii Komunalnej. (odczytuje treść uchwały).

− Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE

16 głosów za
3 głosów przeciw (A. Świątek, T. Kosmala, M. Kędzierski)
1 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXVII/282/2007 w sprawie  zmiany statutu Zakładu 
Inżynierii Komunalnej została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Czy pan burmistrz chciałaby zabrać głos?

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Przedstawia radę nadzorczą ZIK Sp. z o.o. oraz panią prezes.

Henryk Postel                   -                             Prezes GPW  

− Chciałem pogratulować państwu dedycji.   Uważam, że jeśli spółka miała by ciężki  start w 
różnych względów czy organizacyjnych  to jakoś zarządzania,  sposób, prawo w spółce z 
ograniczoną  odpowiedzialnością  jest  zdecydowanie  lepsze  niż  w  zakładzie  budżetowym. 
Uważam, że przed wodociągami czeladzkimi jest bardzo dobra przyszłość i mam nadzieje, że 
wodociągi czeladzkie i będzińskie będą ze sobą współpracować.



Władysław Oczkowicz                -                             Radny     

- Chciałem w imieniu własnym oraz w imieniu Komisji Rozwoju pogratulować wyboru.

Teresa Kosmala                            -                             Radna  

− Przyłączam się do gratulacji.
− Jaki jest stan zaawansowania tej spółki? Nad czym obecnie pracujecie?

Aleksandra Domańska-Suszek                             -               Prezes ZIK Sp. z o.o.   

− Spółka już w tej chwili nie jest już spółką w organizacji. W tym tygodniu uzyskaliśmy wpis do 
Krajowego Rejestru Sądowego. Wszystkie postanowienia i zgłoszenia mamy już w zasadzie 
uzyskane.  W tej  chwili  pracujemy nad  zorganizowaniem w formie  przetargu  tego  pakietu 
umów, które pozwolą nam funkcjonować od 1 stycznia 2008r.Koljenym etapem naszych prac 
inwentaryzacja majątku.

−

Danuta Walczak                            -                             Radna  

− Chciałabym wiedzieć jaki pani ma staż, gdzie pani wcześniej pracowała?
−

Aleksandra Domańska-Suszek                             -               Prezes ZIK Sp. z o.o.   

- Jestem radcą prawnym. Zawód wykonuje od lat 10. Byłam związana z największą kancelarią 
adwokacko- radcowską na Śląsku, pełniłam w niej funkcje dyrektora departamentu. 

Marian Kita                       -                             Radny  

− Jakie będą dalsze losy dyrektora Szczupidera?

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Ja nie wiem, na razie jest dyrektorem zakładu budżetowego.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Zamykam XXVII Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi.

PRZEWODNICZĄCY 
         Rady Miejskiej w Czeladzi

    Sławomir Święch

Protokołował:

Agnieszka Pilarek
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